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Møtet ble satt kl. 11.00 hos Lorange ved Ekene.  18 medlemmer var tilstede.  

Formann Jon Andersen ønsket velkommen. Innkallingen ble godkjent. Formannen ble valgt til 
møteleder, Ole Mjelva til referent, og Tove Andreassen og Robert Lorange til å skrive under 
protokollen. 
 
Beretning 2020-21 

Formannen gjennomgikk årsberetningen, som ble delt ut og deretter godkjent. Mange har stilt opp 
med forskjellige gjøremål. Ved glatt føre oppfordres alle til å bruke strøkassene; da hjelper man både 
seg selv og andre. 
 
Regnskap 2020 

Kasserer Ole Mjelva gjennomgikk regnskapet, som denne gang viste et overskudd på kr. 7400. 
Regnskapet ble godkjent. (Også budsjettposten ønskes summert.) 
 
Vedlikeholdsplan 2021 

Dag Barstad gjennomgikk vedlikeholdsplanen. Første prioritet er å reparere broen over Hasla, som 
er fra 1953. Det skal støpes forsterkning her. Ellers vil man legge ut noe mer armert duk i Korsveien. 

Hver enkelt kan bidra med f.eks. å kviste trær og hekker som stikker ut i veien. 
   
Kontingent 2022 

Kontingenten har nå vært uendret siden 2013. Flere store oppgaver forestår, samtidig som varer og 
tjenester er blitt mye dyrere. Styret foreslo at kontingenten økes med 25% fra 2022. Dette ble 
vedtatt uten diskusjon. 
 
Innkomne forslag 

Det var ingen innkomne forslag. 
 
Valg 

Valgkomiteen v/ Jar Guld foreslo gjenvalg av dem som var på valg, og dette ble akklamert. 
Jon Andersen og Dag Barstad er dermed valgt for to år til 2023, mens Ole Mjelva og Espen Risø sitter 
til 2022.  

Revisor Grete Nyseth ble gjenvalgt for ett år. Jarl Guld og Arne Sørby ble igjen valgt til valgkomité. 
 
Møtet ble avsluttet kl. 11.45, og man gikk hver til sitt. 

 
 
 
 

 
Ole Mjelva 

Tove Andreassen referent Robert Lorange 


